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ÎNTREBARE 
 

 

 
 

Adresată:  doamnei Simona BUCURA-OPRESCU, ministrul muncii și solidarității sociale 

 

De către: Bogdan-Alexandru BOLA, deputat neafiliat 

     Alexandru KOCSIS-CRISTEA, deputat neafiliat 

Obiectul întrebării: Diferențele în aplicarea Legii nr.154/2021 

 

 

 

Stimată doamnă ministru, 
 

 

Întrucât urmașii persoanelor persecutate etnic mi-au semnalat că în funcție de județul în 

care locuiesc, Casele Judetene de Pensii i-au tratat în mod diferit, și pentru că este cazul să ne 

oprim cu bătaia de joc la adresa acestor cetățeni care urmăresc aplicarea acestei legi, vă rog să-mi 

răspundeți la următoarele întrebări: 

1. Este legal ca pentru potențialii beneficiari ai Legii nr. 154/2021, Casa Județeană de Pensii 

Constanța să nu emită decizii pentru stabilirea sumelor de plată? Există o practică unitară 

la nivel național în privința emiterii acestor decizii? 

2. Care este motivul pentru care Casa Județeană de Pensii Constanța nu emite astfel de decizii 

în cazul beneficiarilor Legii nr. 154/2023 în condițiile în care în alte județe, casele județene 

de pensii emit astfel de decizii? 
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3. Există un ordin, o adresă circulară, o notă informativă sau alt document oficial emis de 

către minister prin care s-a dispus să nu se mai dea astfel de dispoziții? 

4. Ce măsuri veți lua dacă o astfel de practică,care vătămează drepturile legale ale 

beneficiarilor se dovedește a fi nelegală din punctul de vedere al ministerului? 

 

 

Cu distinsă considerație, 

Bogdan-Alexandru BOLA, deputat neafiliat 

Alexandru KOCSIS-CRISTEA, deputat neafiliat 


